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Uslu veda etti, 
Gülver göreve talip oldu

AK Parti Beyendik Belde Teşkilatı tarafından 9 Eylül 
2018 Pazar günü gerçekleştirilen “Beyendik Kutlu Ye-
rel Yürüyüş Programı”nda 15 yıl görev yapan Belediye 
Başkanı Nuran Uslu’ya hizmetlerinden ötürü plaket tak-
dim edilirken, Belediye Başkan Aday Adayı Ferat Gülver 
tanıtıldı.

BAYRAĞI DEVRETME ZAMANI GELDİ”
Programda söz alan Nuran Uslu, şunları söyledi: 

“AK Belediyecilik Trakya’da Beyendik’ten başladı. 
Ferat Gülver göreve talip oldu. Kendisine güvenimiz 
tam. Bu bayrağı daha yukarıya taşıyacağından şüp-
hemiz yok.”

BEYENDİK’İN GELECEĞİNE TALİP OLDUK”
Ferat Gülver, aday adaylığı ilgili olarak, “AK Parti 

siyaset geleneğinde ‘Göreve talip olunmaz, görev ve-
rilir’ anlayışı hakimdir. Biz de bu anlayıştan hareketle; 
İlçe ve Belde Başkanlarımızın önerileri doğrultusun-
da Beyendik’in geleceğine talip olduk” dedi.

Ormanlık alandaki 
çöpler temizlendi

8 Eylül 2018 tarihinde ye-
rel gazetelerde AK Parti Keşan 
İlçe Başkanı Hüseyin Boyalık, 
AK Parti Keşan İlçe Başkan 
Yardımcısı ve Çevre Mühendisi 
Beyhan Nanta’nın Erikli-Daniş-
ment Köyü arasında Keşan Be-
lediyesi tarafından döküldüğü 
öne sürülen çöplerin bulunduğu 
ormanlık alanda basın mensup-
larına yaptıkları açıklama habe-
rinin ardından adı geçen yerde 
Keşan Belediyesi tarafından te-
mizleme çalışmaları başlatıldı. 

Öncesi sonrası

Okula Uyum Haftası başladı

Turgay: 
“Böyle giderse 

işletmeler 
kapanacak”
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 DHA
Çorlu’da, 25 kişinin 

yaşamını yitirdiği tren ka-
zasında yakınlarını kaybe-
denler ve yaralananların 

aileleri, olay yeri yakınla-
rındaki raylara karanfiller 
bırakarak, sorumluların 
cezalandırılmasını istedi. 
Kazada kardeşi ile kızını 
kaybeden Zeliha Bilgin, 
“Bizler, ölenlerin yakınla-
rı olarak yaşanan olayın 
takipçisi olmaya devam 
ediyoruz. Olayın sorum-
luları kimlerse buluna-
rak, mutlaka gereken 
cezayı çekmeliler” dedi. 
Çorlu yakınlarında, 8 Tem-
muz günü meydana gelen, 
25 kişinin öldüğü, 340 ki-
şinin de yaralandığı tren 

faciasının ardından kaza-
da yakınlarını kaybedenler 
ve bazı yaralılar ile aileleri, 
olay yerine karanfil bırak-
mak için Sarılar köyünde 

toplandı. Tren kazasında 
traktörleriyle olay yeri-
ne gidip, yaralıları tahliye 
eden köylülere, ölenlerin 
yakınları ve yaralananlar 
teşekkür etti. Sarılar kö-
yünde toplanan yaklaşık 
300 kişi, tren kazasının 
meydana geldiği nokta-
ya, yağmur yüzünden ve 
karadan araç yolu olma-
dığı için gidemedi. Bunun 
üzerine kalabalık, köyde 
basın açıklaması yaptı. 
Kazada kardeşi ve 14 ya-
şındaki kızı Bihter Bilgin’i 
kaybeden Zeliha Bilgin, 

grup adına basın açık-
lamasını okudu. Bugün 
kendisinin doğum günü 
olduğunu söyleyen Bilgin, 
sorumluların cezalandırıl-

masını istedi. Elinde kızı-
nın trende çektirdiği son 
fotoğrafını taşıyan Bilgin, 
“Ben bugün kızıma sarı-
lamayacağım. Kardeşle-
rime sarılamayacağım. 
Onlar kim bilir bana nasıl 
bir sürpriz yapacaklardı? 
8 Temmuz günü yaşa-
nan olay çok acı ve ihmal 
doluydu. Burada 25 kişi 
hayatını kaybederken, 
340 kişi de yaralandı. 
Bizler, ölenlerin yakınla-
rı olarak yaşanan olayın 
takipçisi olmaya devam 
ediyoruz. Olayın sorum-

luları kimlerse bulunarak 
mutlaka gereken cezayı 
çekmeliler. Biz, aldığımız 
ilaçlar sayesinde ayak-
ta kalabiliyoruz. Ölenleri 
asla unutmadık, asla da 
unutmayacağız. Bugün 
benim doğum günüm. 

Kızım ve kardeşim bu 
kazada ölmeseydi şuan 
bana doğum günü sürpri-
zi hazırlıyor olacaktılar. 
Yaşadığımız durum çok 
acı ve telafisi yok” dedi.  
Programa katılan CHP 
Tekirdağ Milletvekili İl-

hami Özcan Aygun ise 
Meclis’te takipçi oldukları-
nı belirterek, kazada ihma-
li olanlara gereken cezanın 
verilmesi için çalışmaları 
sürdüreceklerini söyledi. 
Konuşmaların ardından 
köy yakınından geçen ray-
ların bulunduğu bölgeye 

gidilirken, yaşamını yitiren-
lerin fotoğrafları taşındı. 
Rayların üzerine karanfil-
ler bırakılırken, ölenlerin 
yakınları, gözyaşları döktü 
Uzunköprü’den kalkan ve 
İstanbul Halkalı’ya giden 
yolcu trenine de karanfiller 
atıldı.

Tren kazasında ölen 25 kişi, raylara karanfiller bırakılarak anıldı

BÜLENT SAYLAM 
Altınordu Keşan Fut-

bol Okulları, 4-5 Eylül 2018 
tarihlerinde Edirne’de ya-
pılan Altınordu Bölge Fut-
bol Okulları Trakya Futbol 
Turnuvası’na katıldı. Ama-
cının çocukların sosyalleş-
meleri, tecrübe kazanmala-
rı, sportif bir aktiviteye dahil 
edilmesi olan turnuvada 
Altınordu Futbol Kulübü 
‘nün yeni yetenekleri bul-
mak ve kulübe kazandır-
mak için çalışan “Oyuncu 
İzleme Ekibi” de yetenek 
taraması yaptı. 

T u r n u v a 
2006/2007/2008/2009 Do-
ğumlu öğrencilere yönelik 
bir turnuvada Edirne, Ke-
şan, Biga, Gelibolu, Lüle-
burgaz, Kırklareli, Çorlu, 
Çerkezköy ve Tekirdağ’da 
bulunan Altınordu Bölge 
Futbol Okulları katılım sağ-
ladı. İpsala Paşaköy’den 
2007 doğumlu Altınordu 
Keşan Futbol Okulları öğ-
rencisi Burak Dubacı, 
oyuncu izleme ekibi tara-

fından beğenildi ve takibe 
alındı. 2009 doğumlu Erol 
Utku Yücetürk’ten sonra 
diğer bir öğrencilerinin de 
Altınordu Futbol Kulübü 
tarafından beğenilmesi ve 
takibe alınması; 16 yıllık 
futbolcu yetiştirme tecrü-
belerinin yanında çalış-
malarının doğru, modern 
yöntem ve metotları izlen-
diği konusunda mutlulukla 
karşılandı. 

İYİ BİREY İYİ 
VATANDAŞ 
İYİ FUTBOLCU 
Keşan’da Keşan Genç 

Ordu Futbol Kulübünün 
kurulduğu bildiren Altınor-
du Keşan Futbol Okulları 
yetkilileri çalışmaları hak-
kında şu bilgiler verdi:

“Okulların açılmasıy-
la birlikte Yaz Futbol Oku-
lu ‘ndan Kış Sezonu ‘na 
geçeceğiz. Yetiştirdiği-
miz öğrencilerimizde iyi 
futbol oynamalarının ya-
nında; Ödevlerini düzenli 
yapma, Kitap okuma, Ye-
terli ve Dengeli Beslen-

me, Abur cuburdan uzak 
durma, Bilinçli Teknoloji 
Kullanımı, Erken uyuma, 
arkadaşları ve kardeşleri 
ile iyi geçinme gibi pozitif 
davranış değişikliği he-
defliyoruz. Yılda en az iki 
defa okul ziyaretleri yapı-
yor ve oyuncularımızın 
öğretmenleri ile görüşüp 
bilgi alıyor, akademik 
gelişimlerini takip ediyo-
ruz.Okullarında durum-
ları memnuniyet verici 
olanlara ödül,gelişime 
ihtiyacı olanlar için ted-
bir almaya gayret göste-
riyoruz.

Kulübümüz bünye-
sinde yetişen ancak aka-
demik olarak üst düzey-
de başarı yakalayama-
mış, üniversitede istediği 
bölüme yerleşememiş, 
futbolculuk mesleğinde 
de profesyonelliğe adım 
atamamış öğrencilerimiz 
için de ‘BESYO, Spor 
Lisesi,Polislik ve Askeri 
Okullara Hazırlık Kursu 
içeren de bir yapılanma-

ya gittik.Bu kursumuzda 
Trakya Bölgesi’ndeki di-
ğer kurslardan çok üstün 
olarak modern cihaz ve 
ekipmanlarla çalışıyoruz. 
İki yıldır yürüttüğümüz 
hazırlık kurslarımızda yir-
miden fazla gencimizin 
BESYO, Polis Okulları ve 
Askeri okullara gitmesi-
ne yardımcı olduk.

Sosyal-Kültürel faali-
yetleri önemsiyoruz.

En önemlisi bu yıl 
KEŞAN ‘da bir ilke imza 
atacağız. Biz federe olu-
yoruz. 2005/2006/2007 
ve 2008 yaş gruplarında 
liglere katılacağız ve A 
takımımızı oluşturana 
kadar her yıl alt grupları 
ve üst grupları besleye-
rek devam edeceğiz. Biz 
bu yapılanma için yaptı-
ğımız 25 yıllık planlama-
nın 8.yılındayız ve hedef-
lediğimizden 3 yıl önde 
gidiyoruz.

Profesyonel futbol 
liglerinde kalıcı, bölge-
nin tüm gençlerini çatısı 
altında toplayabilen, öz 
kaynak modeli ile kendi 
yetiştirdiği oyuncular-
dan oluşan, sürdürüle-
bilir, kurumsal bir futbol 
kulübü olmak istiyoruz.

Üst düzeye çıkmak 
bir futbolcu için çok ça-
lışmak, sabretmek ve 

hırsını kaybetmemek 
demek. Bu aşamaya ta-
şıyabildiğimiz oyuncu-
larımızın adresi bellidir: 
ALTINORDU Futbol Ku-

lübü. Biz zaten Altınordu 
Futbol Kulübümüzün pi-
lot takımı olarak kulübü-
müzü kuruyoruz.

Okulların açılmasıyla 
birlikte ‘Okullar Arası Ye-
tenek Tarama Turnuvası’ 
düzenleyeceğiz. Bölge-
mizdeki bir tek yeteneği 
bile gözden kaçırma lük-
sümüz yok. Katıldığımız 
her turnuvada bir oyun-
cumuz beğeniliyor ve ta-
kibe alınıyor. Bölgemizin 
potansiyeline,çocukları-
mıza ve kendimize güve-
niyor ve inanıyoruz.

Gençlere Güveniyo-
ruz, Gençlerle Yürüyo-
ruz. KEŞAN GENÇ ORDU 
Futbol Kulübümüzün 
Bölgemize Hayırlı Olma-
sını Diliyoruz.”

Altınordu Keşan Futbol Okullarından bir 
oyuncu daha beğenildi HABER MERKEZİ

EDSYB (Edirne Damız-
lık Sığır Yetiştiricileri Birliği ) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ah-
met Turgay, Ulusal Süt Kon-
seyi tarafından ağustos ayı-
nın 15’inden itibaren 1,70 TL 
olarak açıklanan süt fiyatının 
piyasalardaki istikrarsızlıktan 
dolayı girdi maliyetlerinin art-
masıyla süt maliyetinin altında 
kaldığını söyledi. 

ANA OLMADAN 
DANA OLMAZ
Yetiştiricilerin ahırdaki süt 

veren ineğini kesime göndere-
ceğini, ana olmadan dana ol-
mayacağı için de hayvancılık-
ta geleceğimizin kararacağını 
kaydeden Ahmet Turgay şun-
ları söyledi: “Girdilere son 
gelen zamlarla birlikte şu an 
1 LT sütün maliyeti yaklaşık 
1,81 TL’dir. Ulusal Süt Kon-
seyinin acilen toplanıp süt 
fiyatını revize etmesi gerek-
mektedir. 1 lt sütün müstah-
sile yansıyacak fiyatı en az 
2,00 TL olmalıdır. Aksi halde 
ilk önce zarar ettiğini gören 
büyük işletmeler bu işi bı-
rakacak, ardından aile işlet-
meleri de birer birer kapana-
caklardır. Yetiştiricilerimiz 
sütten para kazanamayınca 
ilk olarak ahırdaki süt veren 
ineğini kesime gönderecek, 
ana olmadan dana olmaya-
cağı için de hayvancılıkta 
geleceğimiz kararacaktır. 

BÖYLE GİDERSE 
İŞLETMELER 

KAPANACAK
Yem fiyatlarına sık sık an-

laşılması mümkün olmayan 
zamların geldiğini hatırlatan 
Turgay, “Bu duruma müda-
hale edilmelidir. Nasıl ki süt 
fiyatını üretici girdi maliye-
timiz arttı deyip te kafasına 
göre arttıramıyorsa, yem 
fabrikaları da girdi mali-
yetlerinin arkasına sığınıp 
fiyatlarda artış yapmamalı-
dırlar. Böyle giderse işlet-
meler kapanacak, hayvanlar 
kasaplık olarak satılacak ve 
o yem fabrikaları da yem 
satacak üreticiyi bulamaya-
caklardır.  Yem fiyatlarında 
dönemlik tavan fiyat belir-
lenmeli ve sütümüz de en az 
2 TL olmalıdır ya da süt/yem 
paritesi belirlenerek yem fi-
yatlarındaki artış oranında 
süt fiyatı da arttırılmadır. 
Göz göre göre hayvancılık 
bitiyor ve hiç kimse bir şey 
yapmıyor. Ulusal Süt Kon-
seyi başta olmak üzere ko-
nuyla ilgili gerekeni yapmak 
üzere hepimiz elimizi taşın 
altına koymalıyız.” dedi. 

Turgay: “Böyle giderse 
işletmeler kapanacak”
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Okul Çocuğa Hazır Olsun

Çocuğun ilk sosyalleştiği yer okuldur. Bu 
nedenle okula başlama, çocuğun yaşamında 
önemli noktalardan biridir. Çocuk için okul, 
bildiği, alıştığı, kendini güvende hissettiği 
aile ortamından ayrılıp; hiç bilmediği, tanı-
madığı insanlarla dolu, gürültülü, kalabalık 
bir ortama doğru atılan belki de ilk adımdır. 
Bu nedenle okul; yeni arkadaşlar ve öğret-
menler, uyulması gereken yeni kurallar ve 
görevler ile uyum sağlaması gereken birçok 
farklı özelliği içeren yeni bir sosyal çevredir. 
Tüm bu değişimler içinde çocuğun bir takım 
güçlükler yaşaması ve desteğe ihtiyaç duy-
ması gayet olağan bir durumdur. 

Okula ilk defa başlayan veya kademe 
geçişi yapan öğrenciler için henüz bilgi sa-
hibi olmadıkları noktalar kaygı ve stres yara-
tabilir ve bir süreç olan okula uyum sürecini 
uzatabilir. Bu nedenle çocuk kaygı ve stres 
ile başa çıkmak için hiçbir tepki de bulunma-
yabileceği gibi ağlama, bağımlı davranışlar, 
saldırganlık gibi açık bir şekilde uyumsuz 
tepkiler gösterebilir. Bilinmelidir ki çocuğun 
bu davranışlarının asıl sebebi destek ara-
yışıdır. Bu süreçte çocuğun en büyük des-
tekçileri ise anne ve babalarıdır. Ailenin bu 
noktada atabileceği önemli adımlardan biri 
çocuk ile iletişime geçmektir. En basitinden 
çocuk ile gününün nasıl geçtiği hakkında 
sohbet edilebilir. Bu sohbetlerde ailenin dik-
kat etmesi gereken durumlar ise evet/hayır 
gibi kısa yanıtlar gerektiren sorular sormak 
yerine sohbeti sürdürecek açık uçlu sorular 
sormak, çocuğu konuşmaya teşvik etmek ve 
çocuk ile duygusunu açık bir şekilde payla-
şıp çocuğun da okula karşı duygularını pay-
laşmasını sağlamaktır. Bununla birlikte ço-
cuğun okul hakkında bilgi sahibi olması için 
aile çocuğu sıkmadan bilgi vermelidir. Bu 
noktada verilecek bilgilerin çocuğun yaşına 
uygun olarak anlatılması ve gerçekçi bilgiler 
olması önemlidir. Çocuğa, onu o anda mutlu 
edecek ancak gerçeği yansıtmayan bilgiler 
verilmesi, çocuğun gerçekçi olmayan bek-
lentilere girmesine neden olur ve okula baş-
ladığında bu beklentilerinin karşılanmadığı-
nı gören çocuk hem hayal kırıklığına uğrar, 
hem de anne babaya duyduğu güven duygu-
sunda çatlaklar oluşmaya başlayabilir. 

Okul dışında kalan zamanlar çocuğun 
dinlenme, kendine zaman ayırma ve aile 
ile birlikte aktivitelerde bulunma zamanıdır. 
Anne ve baba, okul sonrası için yaptıkla-
rı plan aşamasına çocuğu da dâhil etmeli, 
onun da düşüncelerini ve isteklerini pay-
laşmasına izin vermelidir. Anne ve baba 
bu sayede, kendi fikirlerinin önemsendiğini 
hisseden çocuğun özgüveninin gelişmesine 

katkı sağlayacaktır. Ayrıca okul sonrasının 
planlanması, çocuğa planlı olma alışkanlığı 
kazandırmayı destekleyecektir. Daha sonra 
bu planlama alışkanlığı yemek yeme saat-
lerine, uyku saatlerine, ödev ve ev çalışma-
larına da aktarılabilir. Evde bir düzenin var-
lığına alışan çocuk okulda karşılaştığı yeni 
düzen ve kurallara daha çabuk uyum sağlar 
ve sınırlarını fark eder.

Ailenin, çocuğun okul hayatıyla ilgi-
lenmesi son derece önemlidir. Ancak bu, 
sadece eğitimiyle ilgilenmek anlamına gel-
memelidir. Çocuğun okul hayatı; arkadaş-
larını, yakın arkadaşlarını, okulda oynadığı 
oyunlarını, okulda katıldığı sosyal-kültürel 
aktiviteleri, okul şakalarını, okul sırlarını, 
servis anılarını, öğretmenlerini ve derslerini 
de kapsar. Bu anlamda anne ve babaların, 
çocuğun okuluyla ilgilenirken, sadece ödev-
lerine, yerine getirmesi gereken sorumluluk-
lara ve uyması gereken kurallara odaklan-
ması doğru olmaz. Çocuk bir bütün olarak 
gözlemlenmelidir. 

Hem çocuk hem de aile için önemli bir 
adım olan okula başlama ve uyum sürecinde 
etkili olan bir diğer faktör ise, seçilen okul, 
öğretmen ve idari kadrodur. Bu süreçte öğ-
retmen ve idari kadro uyum süreci ile ilgili bil-
gili olmalı ve çocukların onlar için yeni olan 
bu sürece uyum sağlayabilmelerini kolaylaş-
tırabilmek amacıyla bir oryantasyon (uyum-
lanma) programı oluşturmalı, okulun ilk ayını 
yeniliklere alışma ve gerekli olan yeni bece-
rileri kazandırabilme olarak değerlendirmesi 
gerekmektedir. Milli Eğitim Bakanı Prof. Dr. 
Ziya Selçuk hocamızın da dediği gibi; çocuk 
okula değil, okul çocuğa hazır olmalıdır. Her 
çocuk tek ve özeldir. Bu nedenle her okul 
bireysel farklılıkları gözeterek, her çocuğun 
özelliğine, ihtiyacına göre eğitim ve öğretim 
programını ayarlamalıdır.
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HABER MERKEZİ
Okul öncesi, birinci, beşinci 

ve dokuzuncu sınıf öğrencileri 
için uyum haftası kapsamında 
tüm Türkiye de olduğu gibi İl-
çemiz Keşan’da da ilk ders zili 
bugün çaldı. 

Keşan’da da uyum haftası 
kapsamında öğrenciler okullar-
da karşılandı.

Konuyla ilgili olarak açık-
lama yapan Keşan İlçe Milli 
Eğitim Müdürü İlhan Saz, şu 
bilgileri verdi: “Okula uyum 
haftası, Milli Eğitim Bakanlı-
ğımız tarafından öğrencilerin 
okul kaygılarını gidermek ve 
onlara okul ortamını sevdir-

mek, öğrenme ortamını, öğ-
retmenleri ve arkadaşlarını 
tanımalarına yardımcı olmak 

amaçlanmaktadır. 
Hafta boyunca öğrenci-

lerin okula daha kolay uyum 

sağlamaları amacıyla “çocuk-
aile-öğretmen tanışma prog-
ramları”, “okul ve eğitim or-

tamını tanıma”, “arkadaşlarla 
oyun oynayarak kaynaşma” 
gibi etkinlikler düzenlenecek.

Tüm öğrencilerimize yeni 
eğitim-öğretim yılının hayırlı 
olmasını dilerim.”

Okula Uyum Haftası başladı

 DHA
Yunanistan bası-

nı, Edirne’nin İpsala Sınır 
Kapısı’na yakın bölgeden 
Yunanistan’a geçen 2 Türk 
askerinin, yapılan görüşme-
lerin ardından Türkiye’ye 
iade edildiğini yazdı. 
Yunanistan medyasına göre, 
bugün saat 11.00 sıralarında 
İpsala Sınır Kapısı’na yakın 
bir bölgeden yasa dışı olarak 
Meriç Nehri’nden silahlarıyla 
karşıya geçen 2 Türk askeri, 
Yunan sınır devriyeleri tara-

fından yakalandı. Türk asker-
lerinin, ifadeleri alınmak üze-
re Feres kentine götürüldüğü 
belirtildi. İddiaya göre, iki ülke 
yetkilileri arasında yapılan gö-
rüşmelerde, sınırı yanlışlıkla 
geçtikleri belirtilen 2 Türk as-
kerinin iadesine karar verildi. 
Yunan yetkililer, 2 Türk aske-
rini bugün saat 18.00 sırala-
rında sınırda Türk yetkililere 
iade etti.

2 YUNAN ASKERİ 
5,5 TUTUKLU KALMIŞTI
Edirne’de Yunanis-

tan sınırındaki Kastanies 
Karakolu’ndan çıktıkları dev-
riye sırasında Türkiye’ye 
yasa dışı olarak geçen teğ-
men Angelos Mitretodis (25) 
ile astsubay çavuş Dimitris 
Kouklazis’in (29), Mart ayın-
da tutuklanmıştı. Yaklaşık 
5,5 tutuklu kalan Yunan as-
kerler haklarında verilen tah-
liye kararının ardından 14 
Ağustos günü Yunanistan 
Başbakanlığı’nın gönderdiği 
özel uçakla ülkelerine dön-
müştü.

Yunanistan, sınırı geçen 
2 Türk askerini iade etti

HABER MERKEZİ
Enez’de, Taşaltı Gölü ve Meriç 
Nehri kenarında Çevre Düzen-
leme Çalışmaları başladı. Ta-
şaltı Gölü kenarında “İstanbul 
Büyük Şehir Parkı” ve Meriç 
Nehri kenarında “Antik Yol-
larda Projesi kapsamında 
Bisiklet ve Yürüyüş Yolları” 
yapılması planlanan alanlara 
zemini güçlendirmek amacıyla 
inşaat atığı moloz yığınları dö-
külmüştü. Belirtilen alanlarda 
son iki gündür iş makineleriyle 

devam eden çalışmalarla alan 
komple düzenlenerek hayata 

geçirilmesi planlanan projeler 
için hazır hale getiriliyor. Enez 
Belediye Başkanı Ecz. Abdul-
lah Bostancı’dan alınan bilgi-
ye göre: Antik Yollarda Projesi 
kapsamında yapımı devam 
eden Bisiklet ve Yürüyüş Yolla-
rı 3. Etabı Meriç Nehri boyunca 
devam ederek başladığı nok-
ta olan Enez Giriş Köprüsüyle 
birleştirilecek. Tamamlanan 
son etapla Bisiklet ve Yürüyüş 
Yolları, Enez’in etrafını 360 de-
rece çevreleyecek.

Çevre Düzenleme Çalışmaları başladı
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BÜLENT SAYLAM
Keşan Ticaret ve Sanayi Odası 
Anadolu Lisesi Türk Dili ve Ede-
biyatı Öğretmeni Hasan Avcu 
ile okulun öğrencisi Sude Yazı-
cı, Kosova’da düzenlenen Ulus-
lararası Bilim Sempozyumuna 
hazırlamış oldukları bilimsel ma-
kale ile katılmaya hak kazandı.
Sempozyumda En İyi Makale 
Ödülü aldıklarını sosyal payla-
şım sitesinden duyuran Avcu: 
“Bu bizi daha da sevindirdi. 
Ayrıca okulumuz Keşan Tica-
ret ve Sanayi Odası Anadolu 
Lisesi Uluslararası Bilim Der-
gilerinde yerini almaya baş-
ladı. Okulumuza, bölgemize 

hayırlı olur inşallah. Hiçbir 
zaman desteklerini esirge-
meyen, Edirne İl Milli Eğitim 
Müdürü Sayın Hakan Cirit’e, 

Keşan Kaymakamı Sayın Nuri 
Özder’e, Keşan İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Sayın İlhan Saz’a 
çok teşekkür ediyoruz.” dedi.

HABER MERKEZİ
Edirne İl Tarım ve Orman 

Müdürlüğü, El Sanatları Eğitim 
Merkezi Müdürlüklerine 2018-
2019 Eğitim-Öğretim yılı için pa-
rasız yatılı ve gündüzlü kursiyer 
alacak. Edirne İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğünden yapılan açık-
lamada detaylı bilgi için www.
edirne.tarimorman.gov.tr adre-
sini ziyaret edebileceği bildirildi. 
Konuyla ilgili olarak yazılı açıkla-
mada şöyle denildi:

“Tarım ve Orman Bakanlı-
ğı,  Eğitim Yayım ve Yayınlar 
Dairesi Başkanlığına bağlı Bi-
lecik, Düzce, Elazığ, Kastamo-
nu, Mersin (Silifke) ve Sivas 
İllerinde bulunan El Sanatları 
Eğitim Merkezi Müdürlüklerine 
2018 - 2019 eğitim ve öğretim 
yılı için parasız yatılı ve gün-
düzlü kursiyer alınacaktır. 

 Bakanlığımıza bağlı El 
Sanatları Eğitim Merkezi 
Müdürlükleri’nde, Kilim-Halı 
Dokuma, Yöresel Bez Doku-
ma, Ahşap Oyma (Mobilyacı-
lık), Taş İşleme (Mermer), Takı 
yapımı (Kuyumculuk), Dikiş-
Nakış, Konfeksiyon, Gümüş 

İşleme, Sıhhi Tesisat, Resto-
rasyon vb. konularda, hem 4-6 
ay süreli parasız yatılı meslek 
eğitimi kursları verilecek, hem 
de kısa süreli gündüzlü mes-
lek kursları açılacaktır. 

 EL SANATLARI EĞİTİM 
MERKEZİ 
MÜDÜRLÜKLERİNE 
ALINACAK K
URSİYERLERDE 
ARANACAK ŞARTLAR 
ŞUNLARDIR
a) Kursa devam edecek-

lerde, Türkiye Cumhuriyeti va-
tandaşı olmak,

b) Yatılı kursiyerler için en 
az on dört, en fazla yirmi dört; 
gündüzlü kursiyerler için en 
az on dört yaşında olmak,

c) Yatılı kursiyerler için tak-
sirli suçlar ile kabahat nevin-
den olanlar hariç olmak üzere, 
ertelenmiş olsa dahi bir suçtan 
dolayı mahkûm olmamak,

ç) Yatılı kursiyerler için evli 
olmamak,

d) Uzun ve kısa süreli 
kurslar için, MEB modül prog-
ramındaki giriş koşullarını ta-
şımak,

e) Herhangi bir müdürlük-
te, eğitim ve öğretimine devam 
ederken hiçbir müdürlüğe kur-
siyer olarak alınmama cezası 
almamış olmak,

f) Erkek kursiyerler için öğ-
retim süresince askerlikle iliş-
kisi olmamak. 

Not: İŞKUR desteklerinden 
yararlanmak için 16 yaşından 
gün almış olmak gerekmekte-
dir.  

KURSİYERLERDEN KAYIT 
SIRASINDA İSTENECEK 
BELGELER
1) Kursiyer Başvuru ve Be-

yan Formu,
2) Öğrenim belgesi veya 

müdürlükçe onaylı sureti,
3) Son altı ay içinde çekil-

miş iki adet 4,5 x 6 ebadında 
renkli vesikalık fotoğraf.

Not: Ön kayıt işlemleri, 
doğrudan el sanatları eğitim 
merkezi müdürlüğü veya inter-
net üzerinden, kesin kayıtlar 
ise doğrudan müdürlük tara-
fından yapılır.

Detaylı bilgi için www.edir-
ne.tarimorman.gov.tr adresini 
ziyaret edebilirsiniz.”

HABER MERKEZİ
Enez Kaymakamlığı Ulusla-

rarası Açık Satranç Turnuvasının 
ikincisi düzenleniyor.

Enez’de satranç sevdası her 
geçen yıl artıyor. Öyle ki ilçe yurt 
dışına açılan büyük hamleler ya-
parak turnuvalarına devam edi-
yor.

Enez Kaymakamlığı, Edirne 
GHSİM (Gençlik Hizmetleri ve 
Spor İl Müdürlüğü), Türkiye Sat-
ranç Federasyonu ve İstanbul 
Üniversitesi’nin katkılarıyla Enez, 
ikinci defa uluslararası satranç 
turnuvasına ev sahipliği yapa-
cak.

“Enez Kaymakamlığı Ulus-
lararası Açık Satranç Turnuva-
sı” İstanbul Üniversitesi Prof. Dr. 
Nazım Terzioğlu Kültür ve Eğitim 
Tesislerinde(Enez Sahil Kamp 
Tesisleri) 15-20Eylül 2018 tarih-
leri arasında yapılacak. Turnu-
vada 26.750 TL ödül dağıtılacak. 
Turnuvaya başvurular enezopen.
tsf.org.tr adresinden online olarak 
yapılacak.

Turnuva alanında, katılımcılar 

için turnuva salonu, konaklama, 
sahil, deniz, balık tutma imkanı 
ve spor alanlarının tamamı aynı 
kampüs içerisinde yer alacak.

Turnuvaya katılacak olan 
sporcular aynı zamanda yapıla-
cak olan Enez Tanıtım gezisi ile 
Enez’i tarihsel ve kültürel yönden 
keşfedecekler.

Ege’nin tuzlu sularını kuzeye, 
Meriç’in güçlü sularınıysa Ege’ye 
taşıyan rüzgarların şehri ENEZ, 
yaşamak için savaşan tarihiyle, 
sevecen Trakya halkı ve kanat-
larında doğanın gizemini taşıyan 
kuşlarıyla farklı medeniyetlerden 
gelecek olan satranç sporcularını 
bekliyor olacak.

Keşan Ticaret ve Sanayi Odası 
Anadolu Lisesi’nden büyük başarı

El Sanatları Eğitim Merkezi 
Müdürlüklerine kursiyer alınacak

Uluslararası Açık Satranç 
Turnuvasının ikincisi düzenleniyor

HABER MERKEZİ
Basın İlan Kurumu yazılı 

basının sorunlarını görüşmek 
üzere acil toplanacak.

Edirne Gazeteciler Der-
neği ve Marmara Gazeteciler 
Federasyonu Genel Başkanı 
Derya Sarılarlı yaptığı açık-
lamada, Basın İlan Kurumu 
(BİK) Genel Kurulu 20 Eylül 
2018 tarihinde yazılı basının 
sorunlarını görüşmek üzere 
acil olarak toplantıya çağrıldı-
ğını bildirdi.

Sarılarlı, yerel basının son 
aylarda artan kağıt ücretleri 
başta olmak üzere, gazetelerin 
yüzölçümü, bayi ve abone sa-
tışları gibi konularda ekonomik 
yönden iyice sıkıntı yaşadığını 
anımsatarak, “Toplantıdan 
yerel basının rahatlama-

sı için kararlar alınmasını, 
alınan kararlarında onayla-
narak, yürürlüğe girmesi-
ni bekliyoruz. Daha önce 7 
olan zorunlu muhabir çalış-
tırma şartı 6’ya düşürülerek, 
gazetelere destek verilmişti. 
Hemen yanı başımızda bulu-
nan Kırklareli’nde resmi ilan 
miktarı Edirne ile aynı sevi-
yelerde olmasına rağmen 
zorunlu muhabir çalıştırma 
zorunluluğu 4’tür. 

Edirne olarak tüm 
Türkiye’den yükselen yerel 
basının sesine yetkililerin 
kulak verip, bazı şartlarda 
iyileştirmeye gitmesini bek-
liyoruz.

Faizsiz kredi, resmi ilan 
fiyatının artırılması, yurtdı-
şından kağıt ithalatında uy-

gulanan vergilerin gözden 
geçirilmesi Türk Basının 
vazgeçilmez unsuru olan ye-
rel gazetelerin yaşaması için 
yararlı olacaktır.

Bu arada BİK Yönetim 
Kurulu’nun acil toplantıya 
çağrılmasının da emeği ge-
çen Konfederasyon Genel 
Başkanı Nuri Kolaylı, Çorum 
Gazeteciler Cemiyeti Baş-
kanı Şevket Erzen ile yerel 
basının uzmanı haline gel-
miş değerli dostum Mustafa 
Arslan’a teşekkürlerimi su-
nuyorum. Muhabir sayısının 
7’den 6’ya düşürülmesi gibi 
bu toplantıdan da yerel bası-
nın yaşaması için önemli ka-
rarlar alınmasını bekliyoruz.

Unutmayalım gazete ol-
mazsa muhabir de olmaz.”

Yerel basın için önemli toplantı
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NAZAN KAPLAN
MMMBD (Mali Müşa-

virler Muhasebeciler Birliği 
Derneği) Keşan Şubesi’nin 
olağan genel kurul toplantısı, 
MMMB Genel Başkanı Ser-

ver Gökmen’in de katılımıyla 
dün gerçekleştirildi.

Saat 14.00 sıralarında, 
MMMBD Keşan Şubesi bi-
nasında başlayan olağan ge-
nel kurul toplantısına; Keşan 
Vergi Dairesi Müdürü Cü-
neyt Solak, MMMBD Genel 
Başkanı Server Gökmen ile 
Başkan Yardımcıları ve Ge-
nel Sekreter Mahmut Şahin, 
Genel Sayman Bilal Kara-
yazı, Edirne SMMM Odası 
Başkanı Kenan Karakuş, 
SGK Keşan merkez Şube 
müdürümüz Ali Kaçmaz 
ve Yenimuhacir Belediye 
Başkanı Recep Ordu ve 
MMMBD Keşan Şubesi üye-
leri katıldı. Açılış konuşması-

nın ardından saygı duruşu ve 
istiklal marşının okunmasıyla 
devam etti. 

TEŞEKKÜRÜ BİR 
BORÇ BİLİYORUM
MMMBD Keşan Şubesi 

başkanı Haluk Kaba, genel 
kurula katılanlara ‘Hoş geldin’ 
diyerek şunları söyledi: “Üç 
yıl önce göreve başladık 
görev süremiz içerisinde 
derneğimizi yönetim ve di-
ğer kurullardaki arkadaşla-
rımızla beraber en iyi şekil-
de temsil etmeye çalıştık. 
Geçen süre içerisinde üye 
olmayan meslektaşlarımı-
zın bir kısmını üye yaptık, 
mali müşavirlik belgele-
rini alarak meslektaşımız 
olan genç arkadaşlarımızı 
derneğimize kazandırdık. 
Görev süremiz içerisinde 
çeşitli seminer ve etkinlik-
ler düzenledik. Derneğimi-
zi şehir içinde ve dışındaki 

etkinliklerde temsil ettik. 
Derneğimizin geleneksel 
hale getirdiği kahvaltı ve 
yemek organizasyonlarını 
sizlerin desteği ıle gerçek-
leştirdik. Resmi kurum ve 

kuruluşlarla uyumlu bir ça-
lışma fırsatımız oldu bizle-
re seçildiğimiz günden bu 
güne kadar her türlü deste-
ği veren özellikle ve öncelik 
ile Keşan Ticaret ve Sanayi 
odamıza ve önceki dönem 
başkanı olan Mustafa Hel-
vacıoğlu, başkanımıza ve 
yönetimine ayrıca şimdiki 
yönetim kurulu başkanı İs-
mail Şapçı ve yöneticileri-
mize sayın Keşan Kayma-
kamımız Nuri Özder Bey’e, 
sayın belediye başkanımız 
Mehmet Özcan’a, sayın Ye-
nimuhacir Belediye Başka-
nı aynı zamanda meslekta-
şımız Recep Ordu abimize, 
sayın SGK müdürümüz Ali 

Kaçmaz beye, tayini çıkan 
aramızda olmayan vergi 
dairesi müdürümüz sayın 
Hamza Cihaner’e, sayıl mal 
müdürümüz İsmail Hakkı 
Uraz ve ismini sayamadı-

ğımız tüm kurum ve kuru-
luşlara ve sayın yerel basın 
mensubu arkadaşlarımıza 
teşekkürü bir borç biliyo-
rum. Hepsine sizlerin nez-
dinde teşekkür ediyorum. 

Hiçbirimiz profesyonel 
yönetici değiliz konuşa-
caklarım üç yılın özeti gibi 
olsa da üç yılda yaptığımız 
hizmetler ve mücadelemiz 
anlatılmaz yaşanır cinsten 
ama yinede bir şeyler söy-
lemek gerekiyor. 

BAŞKANLIK TAMAM 
HİZMETE DEVAM 
DİYORUM
Sevgili meslektaşları-

mız üç yıl boyunca hizmet 
etmeye çalıştım. Bu süre 
içerisinde yola çıktıkları-
mızı, yolda bulduklarımıza 
tercih etmedik. Bir ekip 
ruhu içerisinde, dün ne 
diyorsam bugünde onu 
dedim. İlkelerimiz den ve 
doğru bildiklerimizden ta-
viz vermedik, görüş ayrılık-
larımız olanlar oldu, bizi en 
çok ta üzen olaylar, bazen 
en yakınlarımız tarafından 
üzüldük denildiği gibi düş-

manın attığı taş değil ama 
dostun attığı gül yaraladı 
bizi. Yılmadık çalıştık, üzül-
dük ama mücadelemizi 
bırakmadık göreve baş-
ladığımız ilk gün dediğim 

gibi kırıldık ama darılmadık 
ve darılmayacağız da. Her 
şeye rağmen derneğimize, 
mesleğimize ve meslektaş-
larımıza hizmet etmekten 
büyük onur ve gurur duy-
dum. Başkanlığı şu anda 
bırakmış bulunmaktayım 
Eralp arkadaşımıza ve 
yeni yönetimine şimdiden 
başarılar diliyorum. Talep-
leri doğrultusunda bende 
onları yalnız bırakmayaca-
ğım denetim kurulu üyeliği 
görevinde yeni dönemde 
hizmete devam edeceğim, 
onlara tavsiyem bu yılki 
sloganımızda olduğu gibi 
alın teriyle akıl gücüyle hep 
birlikte derneğimizi, mesle-

ğimizi ve meslektaşlarımızı 
geleceğe taşımalarını te-
menni ediyorum. Sözlerimi 
bitirirken şunu belirtmek 
istiyorum. Yeni yarınlar 
yeni hedefler ve başkanlık 
tamam hizmete devam di-
yorum. Herkese teşekkür 
ediyorum.

Keşan Vergi Dairesi Mü-
dürü Cüneyt Solak, Edirne 
oda başkanı Kenan Ka-
rakuş ve MMMBD Genel 
Başkanı Server Gökmen 
yapılan bu konuşmaların ar-
dından, genel kurulun diğer 
gündem maddeleri görüşüle-
rek, oy birliği ile kabul edildi. 
Tek listenin katıldığı seçim, 
açık oylama usulü yapılırken, 
MMMBD Keşan Şubesi’nin 
Eralp Batman başkanlığın-
daki yeni yönetimi şu isim-
lerde oluştu; Üzeyir Eralp 
Batman, Barış Sarıkeçe, 
Anıl Küçükkaraca, Musta-
fa Çelik, Bilgen Şilit, Ege-
men Lofçalı, Ahmet Oğuz, 
Denetleme kurulu, Haluk 
Kaba, Onur Durmaz, Ser-
dar Girgin, Onur Kurulu, 
Osman Kenan Baydar, 
Rahmi Başol, Barış Hasan 
Serin, Birlik Delegeleri, Nur 
Kurt, Özgür Meşegür, Ku-
bilay Alkan. 

Yeni Başkan Eralp 

Batman da şunları söyledi: 
“Birliğimiz yönetim kurulu 
genel başkanı sayın Server 
Gökmen’e kıymetli misafir-
lerimize değerli meslektaş 
ustalarıma, yaştaşım diye-
bileceğim meslektaşlarıma 
ve basının kıymetli tem-
silcilerine öncelikle genel 
kurulumuza katılımı için te-
şekkür ediyorum ve bir kez 
daha hoş geldiniz demek 
istiyorum.

Derneğimizin üyeleri-
nin, aday olmuş genç bir 
yönetime destek verip tek 
liste olarak seçime gidil-
mesinin, meslek camia-
mızın birlik ve beraberlik 
içerisinde ve gençlere 
güvenin tam olduğunu 
düşünüyorum. Adaylığımı 
açıkladığımda birçok des-
tek mesajı almam açıkça-
sı biz bu konuda daha da 
yüreklendirdi. Şüphesiz ki 
üstatlarımıza nazaran tec-
rübesiz olduğumuz aşikar-
dır, Fakat genç bir yönetim 
olarak üyelerimizin de des-
teği ile bu açığımızı kapa-
tacağımız kanaatindeyim. 
Değerli vaktinizi çok alma-
dan; genel kurulumuzun 
tüm üyelerimiz için hayırlı 
olmasını diler teşekkürleri 
sunarım.”  

MMMBD’de Üzeyir Eralp Batman dönemi
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BÜLENT SAYLAM
8 Eylül 2018 tarihinde ye-

rel gazetelerde AK Parti Keşan 
İlçe Başkanı Hüseyin Boyalık, 
AK Parti Keşan İlçe Başkan 
Yardımcısı ve Çevre Mühendisi 
Beyhan Nanta, Yönetim Ku-
rulu üyeleri Gürcan Kılınç ve 
Mustafa Dinçer’in, Erikli-Da-
nişment Köyü arasında Keşan 
Belediyesi tarafından dökül-
düğü öne sürülen çöplerin bu-
lunduğu ormanlık alanda basın 
mensuplarına yaptıkları açık-
lama haberinin ardından adı 
geçen yerde Keşan Belediyesi 
tarafından temizleme çalışma-
ları başlatıldı. Ormanlık alanın 
temizlenme çalışmalarının ar-
dından açıklama yapan Nanta, 
Keşan Belediyesine teşekkür 
etti.

KEŞAN BELEDİYESİ’NE 
TEŞEKKÜR EDİYORUZ
Seslerini yetkili makamla-

ra duyurduklarını söyleyen AK 
Parti Keşan İlçe Başkan Yar-
dımcısı ve Çevre Mühendisi 
Beyhan Nanta, “Bu çöp fe-
laketini tespit ettikten sonra 
sesimizi yetkili makamlara 
duyurmuş olduk. Bölgede 
yaptığımız kontrolde Keşan 
Belediyesi’nin iş makinaları-

nı buraya getirip çöpleri top-
lamaya başladığını gördük. 
Bu gelişme bizi sevindirdi. 
Sesimizi duydukları ve uyarı-
larımızı dikkate aldıkları için 
Keşan Belediyesi’ne teşek-

kür ediyoruz. Umarız, bundan 
sonra bu tip uygunsuz çalış-
malar olmaz. Çevre hepimiz 
için çok önemli. Herkes temiz 
bir çevrede yaşamayı hak 
ediyor.” şeklinde konuştu.

HABER MERKEZİ
Ahbap Keşan tarafın-

dan 9 Eylül 2018 Pazar 
günü Sazlıdere’de Sahil 
temizliği yapıldı.

Sazlıdere Sahili’nde 

saat 16.00’da başlayan te-
mizlik çalışmasına Ahbap 
Keşan üyeleri ve Sazlı-
dere Sahili Güzelleştirme 
Kooperatifi üyeleri olmak 
üzere toplam 50 kişi katıl-

dı.
Temizlik çalışmasına 

Ahbap Platformu Şehirler 
Başkanı ve Keşanlı olan 
Barlas İşbaşar ile Sazlıde-
re Sahili Güzelleştirme Ko-

oeparatifi Başkanı Serdar 
Durak da katıldı.

16.00-18.00 saatleri 
arasında gerçekleşen sa-
hil temizliği çalışmasında 
yaklaşık 1 ton çöp toplan-

dı.
İşbaşar, Ahbap 

Keşan’ın yeni kurulmasına 
rağmen önemli çalışma-
lara imza atmaya başla-
dığını belirterek “Genel 
Başkanımız Haluk Le-
vent, Ahbap Keşan’ın 
çalışmalarını yakından 
takip ediyor. Burada ar-
kadaşlarımızın yaptığı 
ve yapacağı çalışmalar 
bizim için çok önemli. 
Bugünkü sahil temizli-
ğine destek veren başta 
Keşan Belediye Başkanı 
Opr. Dr. Mehmet Özcan 
olmak üzere Sazlıdere 
Muhtarı Mehmet Kartol, 
Güzelleştirme Koopera-
tifi Başkanı Serdar Durak 
ve yönetim kurulu üyele-
ri ile tüm Ahbaplara te-
şekkür ederim” dedi.

Ahbap Keşan Başka-

nı Çilem Aslı Eren de bu 
etkinlikte kendilerini yalnız 
bırakmayan Ahbap Plat-
formu Şehirler Başkanı 
Barlas İşbaşar’a ve tüm 
Ahbaplara teşekkür etti.

Temizlik çalışmasına 
katılan Ahbaplardan Safi-
ye Gülgün Karasulu da 
yoğun çalışması ve uğra-
şısı nedeni ile tüm Ahbap 
Keşanlıların oy birliği ile 
günün Ahbap’ı seçildi.

Serdar Durak da, Ah-
bap Keşan’a Sazlıdere 
Sahili’nde gerçekleştirdik-

leri bu temizlik çalışması 
için teşekkür etti.

Ormanlık alandaki 
çöpler temizlendi

Ahbap Sazlıdere’de sahil temizliği yaptı

BÜLENT SAYLAM
Erikli Sahili Turizm Geliştir-

me Kooperatifi eski 2. Başkanı 
Şükrü Akıllı yaptığı açıklama-
da; Erikli’de yaşanan kirlilik 
hakkında değerlendirmelerde 
bulundu.

Erikli’de denizin üzerin-
de gözle görülür bir yağ ta-
bakası var

Erikli denizinde yaşanan 
kirlilik hakkında değerlendir-
melerde bulunarak, sözlerine 
başlayan Akıllı, “Erikli deni-
zin de yaşanan kirlilik, yakın 
çevresindeki sahillerde ya-
şanmıyor. Kirlilik, Erikli’nin 
çevresiyle ilgili sanırım. 
Çünkü denizin üzerinde göz-
le görülür bir yağ tabakası-
nın oluştuğunu görüyoruz. 
Hatta bu yağ tabakası insan-
ların vücuduna yapışıyor ve 
çıkmıyor. Yetkililer gelip, ya-
şanan sorunu yerinde ince-
lemeleri gerekiyor. Yaşanan 
sorunun nereden kaynak-
landığını bulup, kamuoyuy-
la paylaşmaları gerekiyor.” 
dedi.

İNSANLAR; DENİZİ, 
KUMU VE ÇEVREYİ 

ÇOK HUNHARCA 
KULLANIYOR
“Yaz sezonu, okulların 

açılmasıyla sona erecek. 
Peki, bu yıl nasıl bir sezon 
geçti?” şeklindeki soruya 
cevap veren Şükrü Akıllı, 
sözlerine şöyle devam etti: 
“Bu yıl, kötü bir sezon geçti. 
İnsanlarımız; denizi, kumu 
ve çevreyi çok hunharca 
kullanıyor. Hatta, kurumlarla 
birlikte çevreyi katlediyoruz. 
Denizi yok ediyoruz. Mayıs 
ayında, denizin içerisinde 
deniz analarının olduğunu 
gördük. Kısacası, denizde 
çok ciddi bir kirlilik söz konu-
su. Bizler gelecek kuşaklara 
kirli bir çevre mi bırakaca-
ğız? Devletin ve hükümetin 
yetkilileri yaşanan sorun ko-
nusunda gerekeni yapmaları 
gerekiyor. İnsanlara ve gele-
cek kuşaklara çevre bilincini 
mutlaka aşılamalıyız.”

KİRLİLİK SORUNU 
SADECE ERİKLİ’DE 
DEĞİL; TÜRKİYE’NİN 
BİRÇOK BÖLGESİNDE 
YAŞANIYOR
Akıllı sözlerini şöyle ta-

mamladı: “Gelecek yıllar 
içerisinde daha kötü manza-
ralarla karşı karşıya kalabi-
liriz. Kirlilik sorunu sadece 
Erikli’de değil; Türkiye’nin 
bir çok bölgesindeki mesire 
yerlerinde ve turistik böl-
gelerde yaşanıyor. Örnek 
vermek gerekirse; Foça’da, 
tankerler pisliklerini boşalt-
tıklarını görüyoruz. Artık, 
çevre konusunda daha dik-
kat edilmesi gerekiyor. Bu 
insanların temizlik anlayışı 
nasıl değişti? İnsanlar, ta-
tillerini yapıyorlar ama tüm 
pisliklerini bırakıp gidiyor-
lar. Böyle bir şey olur mu? 
Umarım, sorunlar yakın za-
man içerisinde çözülür.”

Akıllı, Erikli’deki 
kirliliğe dikkat çekti 
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

*Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
*Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1 Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR
11.09.2018 Salı

SAYI: 7714

Firmamız bünyesinde çalışmak  üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır.
Toplam 2kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+ Sigorta+ Yemek

Tel: 0530 517 54 37

ELEMAN ARANIYOR

(25/06)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak
üzere ehliyetli eleman alınacaktır.

Müraacatların şahsen Kurtuluş Cad.
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını

rica ederiz.
TUNA TİCARET      

(31/08)

ELEMAN ARANIYOR
Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları bulunan 

villaya,bağ bahçe işlerinden anlayan ve bekçilik 
yapabilecek aile aranmaktadır.

Bekçi lojmanı+sigorta+asgari ücret vb 
ihtiyaçları karşılanacaktır.

Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın. 
Tel:05325488148 (31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Çamlıca köy içerisinde alt yapı sorunu 
olmayan 580 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06    (04-14)

SATILIK ARSA

4 aylık bebeğe kendi evimizde 

bakabilecek tecrübeli 

bakıcı aranıyor.

Tel: 0542 506 24 22 (05-13)

BEBEK BAKICISI 
ARANIYOR

M plaka şehiriçi minibüsü hattı 

ile birlikte satılıktır.

Tel: 0535 715 19 93
(06-14)

SATILIK MİNİBÜS 
HATTI

Beyaz eşya servisinde çalışmak 

üzere 18-19 yaşlarında 

eleman aranıyor

 Tel:0532 473 10 24
(08-11)

ELEMAN ARANIYOR

-B. Cami Mah. Hersekzade Sok. No:20 
130 m2 dükkan

-2 adet salon kliması 38-48 binlik
-5 adet vitrinli buzdolapları ve malzemeleri
-1 adet 2006 model gazelle kamyonet kapalı 

kasa
 Tel:0544 784 60 67 (10-14)

SATILIK DÜKKAN VE  
MALZEMELER

11 Eylül 2018 Salı

İşyerimizde çalışmak üzere, 
Part Time - Full Time çalışacak 
Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+ SGK+ YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİZ AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYOR

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR
Keşan İlçe Nüfus Müdürlüğünden 
almış olduğum nüfus cüzdanımı 

kaybettim. 
Geçersizdir.

Simay Kazan
(Hasan kızı, 1996 doğumlu)

KAYIP
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BÜLENT SAYLAM
AK Parti Beyendik 

Belde Teşkilatı tarafın-
dan düzenlenen “Beyen-
dik Kutlu Yerel Yürüyüş 
Programı” 9 Eylül 2018 
Pazar günü gerçekleşti-
rildi. 

Saat 15.00 sıraların-
da Beyendik Belediyesi 
Düğün Salonunda ger-
çekleşen programda 15 

yıl görev yapan Belediye 
Başkanı Nuran Uslu’ya 
hizmetlerinden ötürü pla-
ket takdim edilirken, Be-
lediye Başkan Aday Ada-
yı Ferat Gülver tanıtıldı.

Programa; AK Parti 
Edirne Milletvekili Fatma 
Aksal, İlçe Başkanı Hü-
seyin Boyalık ve yönetim 
kurulu üyeleri, AK Parti 
Beyendik Belde Başkanı 
Salim Değişçi, partililer 
ile vatandaşlar katıldı.

Saygı duruşunda 
bulunulması ve İstiklal 
Marşı’nın söylenmesiyle 
başlayan programın açı-
lış konuşmasını Değişçi 
yaptı.

“GÜVENİNİZE 
LAYIK OLMAK İÇİN 
GECE GÜNDÜZ 
ÇALIŞTIK”
Değişçi, “2004 yı-

lında bize güvenerek, 
görev verdiniz. Güve-
ninize layık olmak için 
gece gündüz çalıştık. 
2004 öncesini biliyorsu-
nuz. Maaş ödeyemeyen, 
araçlarına akaryakıt 
alamayan, hizmet konu-
sunda sınıfta kalan bir 
belediye. AK Partili be-
lediye maaşları aksat-
madı ve göreve geldiği 
günden itibaren birçok 
hizmetin altına imza attı. 

Belde başkanı olarak 
Nuran başkan ve ekibi-
ne teşekkür ediyorum. 
Bayrağı yukarıya taşı-
mak beldemizin kıymet-
li evlatlarından, yıllardır 
İstanbul’da Büyük Şehir 
Belediyesi, Bağcılar Be-
lediyesi ve Başakşehir 
Belediyesi’nde görev 
yapan Ferat Gülver gö-
reve talip oldu. Kendi-

sine güvenimiz tam. Bu 
bayrağı daha yukarıya 
taşıyacağından şüphe-
miz yok. Kendisine ha-
yırlı olsun.” dedi.

“BAYRAĞI 
DEVRETME 
ZAMANI GELDİ”
Daha sonra söz alan 

Nuran Uslu, şunları söy-
ledi: “AK Belediyecilik 
Trakya’da Beyendik’ten 
başladı. Bu yüzden bu 
programı düzenledik. 
Her başlangıcın bir 
sonu var. 30 Mart 2014 
seçimlerinde görev is-
tedik. Bu göreve layık 
gördünüz. Gece gündüz 
demeden 3 dönem mec-
lis üyesi arkadaşlarımla 
çalıştık. Göreve geldiği-
mizden itibaren belde-
mizin sorunlarını masa-
ya yatırdık. Modern bir 
eğitim binası kazandır-
dık. Anadolu Öğretmen 
Lisesi’ni beldemize 
getirdik. Yollarımızın 
tamamına kilitli taş dö-
şedik. Bunun yanında 
bir spor tesisi kattık. 
Oyun parklarının tama-
mını yeniledik. Kemal 
Paşa Mahallesi’ne de 
yeni bir park yapacağız. 
Bin tane konut kazan-
dırdık. Belediyemizin 
kapanmaması için böy-

le bir çalışma yaptık. 
Bu konutlar sayesinde 
belediyemiz hizmete 
devam ediyor. Böyle bir 
çalışma yapmayanlar 
kapandı. Araç parkımı-
zın tamamını yeniledik. 
Bizden öncesini biliyor-
sunuz. Şu an nerelere 
geldik. İktidar olmanın 
ve İstanbul’daki tecrü-
belerimizin faydasını 
gördük. Kanalizasyonu-
muz bitti. İçme suyumu-
zun kalitesini arttırmak 
için 2 tane kuyu açtık. 
Tarımla uğraşan kar-
deşlerimizin su sorunu 
yok. Bu hizmetleri ya-
parken büyük belediye-
lerden yardım aldık. İlçe 
Başkanlığımız sürekli 
destek oldu. Şunun bi-
lincinde olalım; sizlerin 
hayır duasını almayı 
gaye edindik. Partili ol-
sun, olmasın kimseyi 
kırmadık. 15 yıl boyun-
ca beldemize hizmet 
götürmek için gecemizi 
gündüzümüze kattık. 
Yanımda görev alan 
belediye meclis üyesi 
arkadaşlarıma ve hal-
kımıza teşekkür ediyo-
rum. Onlara hakkımı he-
lal ediyorum ve onların 
da helalliğini istiyorum. 
Bayrağı devretme za-
manı geldi. Beldemizin 
kıymetli evlatlarından, 
uzun yıllardır gazeteci-
lik yapan, İstanbul’da 
çeşitli belediyelerde 
danışmanlık görevinde 
bulunan Ferat Gülver, 
edindiği tecrübe ve biz-
lerin de desteği ile bu 
bayrağı daha yukarıla-
ra taşımaya talip oldu. 
Kendisine hayırlı olsun 
diliyorum. Ateşten göm-
lek giymek kolay değil. 
Bu kardeşimizin tecrü-
besi var. Edindiği tecrü-
beleri aktarmak için bu 
göreve soyundu. Kendi-
sine hayırlı olsun.” 

Uslu’ya konuşması-
nın ardından 15 yıllık be-
lediye başkanlığı görevi 
sürecince verdiği hizmet-
lerden ötürü AK Parti İl 
Teşkilatı, İlçe Teşkilatı ve 
Belde Teşkilatı tarafından 
plaket verildi.

Program Ferat 
Gülver’in konuşmasıyla 
sürdü. 

Gülver, “Programı-
mızın ve Mart ayında 
yapılacak 2019 yerel se-
çimlerinin ülkemize ha-
yırlı olmasını diliyor, AK 
Parti hareketinin bir ne-
feri olmaktan ve sizler 
gibi dava arkadaşlarına 
sahip olmaktan büyük 
bir şeref ve onur duy-
duğumu ifade etmek is-
tiyorum. Cumhurbaşka-
nımız Sayın Recep Tay-
yip Erdoğan, AK Parti’yi 
kurduğu 14 Ağustos 
2001 tarihinde yaptığı 
konuşmada ‘Bugünden 
sonra, Türkiye’mizde 
artık hiçbir şey eskisi 
gibi olmayacak’ demiş-
ti.  Aradan geçen 17 
yılda gördük ki, tarih 
liderimizi haklı çıkardı 
ve Türkiye’de çok şey 
değişti. Türkiye insan 
odaklı belediyecilik an-
layışıyla, dev projelerle 
AK Parti zamanında ta-
nıştı. Tüm bu hizmetler 
ve projeler elbette kolay 
olmadı, hepsinin ardın-
da azimle, inançla çalı-
şan kadrolar, AK Parti 
kadroları vardı.  30 yıllık 
gazetecilik ve belediye-
cilik yıllarımda bu kad-
rolarla beraber birlikte 
yol yürüme fırsatı yaka-
ladım. Türkiye’nin kalbi 
İstanbul’da İki Büyükşe-
hir Belediye Başkanının 
yanı sıra biri 750 bin nü-
fusuyla İstanbul’un en 
büyük ilçesi Bağcılar’da 
ve İstanbul’un yeni 
merkezi olmaya aday 
Başakşehir’de değerli 
belediye başkanlarımın 
en yakınında belediye-
ciliği tecrübe edinmiş 
bir kardeşinizim. Bu ba-
kımdan kendimi şanslı 
görüyor ve Yüce Allah’a 
hamt ediyorum.  Bu yıl-
lar içerisinde her zaman 
siyasetin içerisinde ol-
dum ve AK Parti Keşan 
Belediye Başkan Aday-
lığı için 3 kez adaylığımı 
ortaya koydum.” şeklin-
de konuştu.

“BEYENDİK’İN 

GELECEĞİNE 
TALİP 
OLDUK”
Ferat Gülver, sözleri-

ni şöyle tamamladı: “AK 
Parti siyaset geleneğin-
de ‘Göreve talip olun-
maz, görev verilir’ anla-
yışı hakimdir. Biz de bu 
anlayıştan hareketle; 
İlçe ve Belde Başkan-
larımızın ‘Beyendik’te 
daha faydalı olacağım’ 
önerileri doğrultusunda 
Beyendik’in geleceğine 
talip olduk. Şimdi yıl-
lar boyunca edindiğim 
bilgi, birikim ve tecrü-
belerimi, doğduğum 
topraklar için, hemşeri-
lerim için kullanma za-
manının geldiğini düşü-
nüyorum.  Bu noktada 
bana her fırsatta destek 
olan, bana olan inançla-
rını ve güvenlerini her 
zaman ifade eden ve 
beni yüreklendiren AK 
Partimizin çok değerli 
Beyendik Belde Baş-
kanı Salim Değişçi ve 
Beyendik Belediye Baş-
kanımız Nuran Uslu ve 
İlçe Başkanımız Hüse-
yin Boyalık’a çok teşek-
kür ediyorum. Belediye-
cilikte çok meşhur bir 
slogan vardır; ‘Gelecek 
seçim için değil, gele-

cek nesil için belediye-
cilik.’ Allah’ın izni ve 
sizlerin desteği ile Bele-
diye Başkanlığına layık 
görülürsek, anlayışımız 
ve hedefimiz bu yönde 
olacaktır. Bu duygu ve 
düşüncelerle sözlerime 
son verirken; bugün biz-
leri burada yalnız bırak-
mayan AK Parti Edirne 
Milletvekili Sayın Fatma 
Aksal’a, AK AK Parti Ke-
şan İlçe Başkanı Hüse-
yin Boyalık’a, Beyendik 
Belediye Başkanımız 
Nuran Uslu’ya, AK Parti 
Beyendik Belde Başka-
nımız Salim Değişçi’ye, 
kadın kollarımıza ve 
gençlik kollarımıza şük-
ranlarımı sunuyorum.  
Bu anlamlı günde heye-
canımıza ortak olan siz 
değerli misafirlerimize 
ve iyi günde, kötü gün-
de her zaman yanımda 
olan belde halkımıza en 
derin saygı ve sevgile-
rimle teşekkür ediyo-
rum.”

Ferat Gülver, konuş-
masının ardından kendi-
sine takdim edilen çiçeği 
her zaman yanında olan 
eşi Fatma Gülver’e ver-
di.

“BEYENDİK’İN 
YANINA 
KEŞAN’I DA 
KATACAĞIZ”
Daha sonra söz alan 

Hüseyin Boyalık, şöy-
le dedi: “Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın başlattığı 
onur savaşıyla AK Parti 
bugünlere geldi. Hizmet-
ler mutluluğu getiriyor. 
AK Parti belediyesinin 
olduğu yerde; huzur, 
mutluluk ve güven var. 
Keşan’ı görüyorum. İlçe 
Başkanı olarak Keşan’ı 
hiç beğenmiyorum ama 
İpsala’ya gittiğimde AK 
Parti belediyesinin hiz-
metlerini gördüğümde 
insanların sevincini her 
zaman hissediyorum. 
Beyendik bunu 15 yıl 
boyunca hep hissetti. 
Yeni bir enerjiye ihtiyaç 
var. Nuran başkanımıza 
veda etmiyoruz, onun 
tecrübelerinden fayda-
lanacağız. Geçmiş dö-
nemlerde belediye baş-
kanlığı yapmış Cemil 
Gülver ağabeyimizin 

oğlu Ferat Gülver bugün 
Beyendik’te aday adayı 
olması bizleri; onurlan-
dırdı, umutlandırdı daha 
da hizmetlerin artacağı 
beklentisini arttırdı. Nu-
ran Uslu başkanımıza 
hizmetleri için teşekkür 
ediyorum. Seçimlerden 
sonra Ferat ağabey ile 
onurlanacağız ve AK 
Parti’yi daha da büyüte-
ceğiz. Beyendik’in yanı-
na Keşan’ı da katacağız, 
Keşan’ı da AK Partili 
belediye yapacağız. Bu-
nun için çalışacağız.” 

“FERAT 
BAŞKANIM 
ÇIKTIĞI 
BU YOLDA 
ÇOK CİDDİ 
MÜCADELELER 
VERDİ”
Programda son olarak 

Fatma Aksal söz aldı. 
Aksal, “Ferat başka-

nıma hayırlı olsun. Bu-
gün Edirne genelinde 
ilk aday adaylığı açık-
lamasını yaptı. Nuran 
başkanımız hiçbir yere 
gitmiyor. Yapacak çok 
işimiz var. Önümüzde 
önemli bir seçim var.  
Bugün Türkiye maz-
lumların umudu haline 
gelmiştir. Hepimizin 
üzerindeki sorumluluk 
günden güne artıyor. 
C u m h u r b a ş k a n ı m ı z 
ülke için gece gündüz 
demeden çalışıyor. Çok 
önemli bir seçimin ari-
fesindeyiz. Biz hizmet 
yerelde başlar diyoruz. 
Bugün Recep Tayyip 
Erdoğan Cumhurbaşka-
nı olmuşsa, İstanbul’da 
belediyecilikle başla-
yarak geldi. Bu yüzden 
yerele çok önem ve-
riyor. Ferat başkanım 
çıktığı bu yolda çok cid-
di mücadeleler verdi. 
İnşallah başka adayları-
mız da çıkar. Kimsenin 
önünü kesmeyeceğiz. 
Nuran başkan çok er-
demli davranarak, yeni 
insanlara yol açıyor. Si-
yasette bir sürü arkada-
şımız mücadele veriyor. 
Makamda olmasak da 
görevler bitmez. Bugün 
buradan başlıyoruz. 
Tüm Edirne’mize hayırlı 
olsun. İnşallah durmak 
yok yola devam.” şeklin-
de konuştu.

Uslu veda etti, Gülver göreve talip oldu

Fatma
AKSAL

Nuran
USLU

Ferhat
GÜLVER

Hüseyin
BOYALIK


